

Tots & Co

8th February 2014

PRESS RELEASE - FOR IMMEDIATE RELEASE

COME AND ENJOY A DAY OF ALL THINGS BRITISH AT THE TOTS & CO SPRING FAIR

ENGLISH-speaking parent and toddler group, Tots & Co, is holding its annual Spring Fair on Saturday 5th April in the Salle du Trépadé, Fonsorbes, in support of local charity Association Dominique.

The fair, which runs from 10am to 5pm, promises to be a fun day of all things British with the chance to buy original craft items, second hand English books, British food and drink as well as having a proper afternoon tea with cake in our tearoom.

Past exhibitors have included jewellery makers, greeting card makers, sewing, handbags, sculpture, ironwork, woodwork, home decoration and children's books as well as a bilingual school, financial advisors, photographers, tour guides and an English butcher.

The event, now in its 5th year, is a popular family day out, with a children's craft corner and a toddlers' play area to keep little ones happy while parents browse.

Catherine Tarral, president of Tots & Co, said: "This year's spring fair looks set to be our biggest and best yet. We are expecting a lot of visitors, particularly as it occurs on the same day as Fonsorbes Carnaval. I'm really excited about what our exhibitors will have on show and I cannot wait to sample the homemade cakes in the tearoom. It is such an enjoyable day and all in aid of a worthy cause."

All profits from the stallholder fees, the children's craft corner, the second hand book stall and the tearoom are donated to Association Dominique.

Mme Delpech, founder of Association Dominique, said: "The Tots & Co Spring Fair demonstrates the level of support given to our association, which has been running for 28 years, by the Anglophone community. It's a privilege for Association Dominique to have been chosen by them to be the beneficiary of this event.

"Many of the handicapped children that we work with will receive direct support from this event. A very big thank-you on their behalf."

For more information please contact Celia Green on tots.spring.fair@gmail.com or Catherine Tarral on 06.86.31.37.97.

ENDS

Notes to editors:

High resolution images are available on request.

Tots & Co is one of the largest English-speaking groups for parents in France with more than 100 members from Toulouse and the surrounding area. Our mission is to provide English-speaking families with a support system, activities and social opportunities in an English-speaking environment and to contribute to our local community <http://www.totsandco.org>

Association Dominique is a charity that helps the families of mentally and physically handicapped children, by providing them with the skills and tools they need to perform rehabilitation treatment themselves at home for their children. It is based in Fonsorbes and is the only centre of its kind in France. Families come from all over France and Europe for treatment <http://www.association-dominique.com>

Tots & Co

8 Février 2014

COMMUNIQUÉ DE PRESSE - POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

VENEZ DECOUVRIR UN JOUR 'SO BRITISH' AU TOTS & CO FOIRE DE PRINTEMPS

Un groupe de soutien pour les parents de jeunes enfants anglophones, Tots & Co, organise sa Foire de Printemps annuelle le samedi 5 Avril 2014 dans la Salle du Trépadé, à Fonsorbes, en l'honneur de l'Association Dominique.

La foire, de 10h jusqu'à 17h, sera une journée très agréable 'So British' avec la possibilité d'acheter des objets d'artisanats originaux, des livres anglais neufs et d'occasion, des aliments et des boissons anglaises, de déjeuner sur place et de profiter d'un 'Afternoon Tea' avec des gâteaux anglais dans notre salon de thé.

Les exposants précédents comprenaient des créateurs de bijoux, de cartes de voeux, de produits en cuir, de sculpture, de ferronnerie, de décoration de la maison et des livres pour les enfants ainsi que d'une école bilingue, des conseillers financiers, des photographes, des guides touristiques et un boucher anglais.

Cette 5^{ème} Foire de Printemps proposera des activités pour les enfants (petits et grands) pendant que les parents parcourent les stands.

Catherine Tarral, présidente de Tots & Co, a déclaré: "La Foire de Printemps de cette année est très prometteuse. Nous nous attendons à un grand nombre de visiteurs, d'autant plus que c'est le même jour que le Carnaval de Fonsorbes. Je suis très impatiente de voir les produits de nos exposants et de déguster les succulents gâteaux faits maison proposés dans notre salon de thé. Ce sera une journée très agréable tout en soutenant une bonne cause."

Les bénéfices ainsi récoltés auprès des inscriptions pour les stands, du salon de thé, du coin des enfants et du stand de livres d'occasion, seront versés en intégralité à l'association Dominique.

Madame Delpech, fondatrice de cette association, a dit: "Cet événement organisé par Tots & Co montre combien la communauté anglophone soutien l'action humanitaire menée par notre association depuis 28 ans. C'est un honneur pour nous d'avoir été choisi pour bénéficier de cette action - de nombreux enfants porteurs de handicap, dont nous nous occupons, seront aidés directement par le fruit de cette manifestation - un très grand merci en leur nom."

Pour plus d'informations veuillez contacter Celia Green sur tots.spring.fair@gmail.com ou

Catherine Tarral sur 06.86.31.37.97.

FIN

Notes aux rédacteurs:

Des images haute résolution sont disponibles sur demande.

Tots & Co est l'un des plus grands groupes de soutien pour les parents anglophones en France avec plus de 100 membres actifs dans Toulouse et sa région. Notre mission est de fournir aux familles anglophones un système de soutien, des activités avec leurs enfants et des opportunités sociales dans un environnement anglophone, et aussi de contribuer à notre communauté locale. <http://www.totsandco.org>

Association Dominique est une association qui aide les familles des enfants mentalement ou physiquement handicapés, en leur fournissant les compétences et les outils dont ils ont besoin pour effectuer un traitement de réadaptation se à la maison pour leurs enfants. Elle est basée à Fonsorbes et est le seul centre de ce type en France. Les familles viennent de toute la France et de l'Europe pour le traitement.

<http://www.association-dominique.com>